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ZAPISNIK 

sa 15. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 5. travnja 2019. godine u 

prostorijama Općine Maruševec sa početkom u 19:00 sati 

 

 

SJEDNICI SU BILI NAZOČNI VIJEĆNICI:  

Josip Špoljar – predsjednik Općinskog vijeća, Krunoslav Eršegović, Marijan Fatiga, Dragutin 

Kišić, Josip Vrbanec, Franjo Benkus, Marko Jurinjak, Željko Krobot, Mario Možanić,  

Tomica Korpar, Vjekoslav Bahun, Branko Mavrek i Ivica Inkret  

NENAZOČNI:  Blanka Glavica Ječmenica i Stjepan Ivančević 

 

OSTALI NAZOČNI: 

Damir Šprem - načelnik Općine Maruševec; Mario Klapša – zamjenik načelnika; Anica 

Vincek – voditeljica Službe za financije i proračun; Dragica Korpar - voditeljica zapisnika; 

Adrian Matijašec, Dražen Stolnik, Vladimir Podbojec, Hrvoje Možanić.  

 

 

PITANJA I PRIJEDLOZI VIJEĆNIKA 

B. Mavrek – pohvalio bi općinsku Internet stranicu i rad  na toj Internet stranici. Internet 

stranica mu se dopada ali imamo još uvijek i mogućnost dopune te Internet stranice. Možda 

da se na službenu Internet stranicu Općine Maruševec implementira facebook i messenger, 

preko njih ljudi lakše komuniciraju nego preko e-maila, tako da bi građani preko tih 

društvenih mreža lakše mogli iznositi svoje primjedbe i prijedloge i dobivati odgovore. Da li 

se razmišlja u Općini i o toj mogućnosti. 

Zamjenik načelnika - M. Klapša - bavljenje društvenim mrežama iziskuje jako puno vremena 

što trenutno s obzirom na broj zaposlenih i opseg posla zaposlenici Općine Maruševec 

trenutno sigurno ne mogu preuzeti, kao niti on osobno.  Za takav vid komunikacije i aktivno 

bavljenje društvenim mrežama da to bude kako spada, potrebno je stvarno jako puno 

vremena. Ako netko od građana koristi jedino taj vid komunikacije , može se njemu osobno 

javiti putem društvene mreže i on će se potruditi dati informaciju. Definitivno s obzirom na 

broj zaposlenih u Općini trenutno se o tome ne razmišlja jer je to trenutno vremenski 

nemoguće odraditi. 

 

B. Mavrek – dobio je informacije da se kroz određene stranke želi utjecati na rad udruge i 

staviti na određena mjesta u udruzi ljude koji nisu članovi te udruge. Smatra da se svaki 

građanin ima pravo učlaniti u udrugu i postati član te udruge i raditi u toj udruzi, te se kroz 

svoj rad izboriti i za određenu poziciju u toj udruzi. Želi postaviti pitanje načelniku da li je to 

točno da se više ne bude prepričavalo kao rekala-kazala. 

Načelnik -  moli konretno pitanje o kojoj je udruzi riječ i konkretno o čemu se radi jer jedino 

na konkretno pitanje može i odgovoriti. 

B. Mavrek – samo je pitanje da li je bilo kakvog utjecaja na bilo koju udrugu od strane Općine 

i na članove te udruge. 

Načelnik – moli konkretno pitanje o kojoj udruzi se radi. On kao načelnik od početka inzistira 

da niti u jednoj udruzi ne bude politike, to je njego stav i to inzistira na svakoj skupštini svake 

udruge. Svaka udruga koja će napraviti iskorak u svome radu dobiti će punu podršku Općine i 

dodatna sredstva koja će joj biti potrebna. Zna da vijećnik aludira na KUD. Gospodin Zlatko 

bio je na sastanku sa njim i zamjenikom načelnika i rečeno mu je , a što i on sam može 

potvrditi da od njih ima puno povjerenje za svoj rad. Ističe da ne želi niti jednu udrugu niti 

Općinu Maruševec koristiti u dnevno političke svrhe i svatko tko će gurati bilo kakvu politiku 
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u udruge ne može sa njime biti prijatelj. Nikakav Zdravko Kukec, niti Marijan Fadiga, niti 

Petra Korpar nisu bili  spremani za predsjednika KUD-a kako se govorilo. Ti ljudi nemaju niti 

interesa, niti vremena, a niti se žele sa time baviti. Očito je nekome u interesu da plasira lažne 

informacije i muti vodu. Što se tiče društvenih mreža, ako se iznesu konkretna pitanja 

zamjenik načelnika na iste daje i konkretne odgovore, ali na društvenim mrežama se piše sve i 

svašta, tako da ako nema konkretnog pitanja ne može se dati ni konkretan odgovor. Ujedno 

ovim putem moli vijećnike i predsjednike mjesnih odbora da ljudima na terenu daju konkretne 

odgovore. Istaknuo je da ne želi politiku u udrugama, a dobro znamo svi da je politika u naše 

udruge ušla i to nije dobro jer politika uništava udruge. Nažalost trenutno se trguje pozicijama 

u političke svrhe i to je evidentno. 

 

M. Klapša - sve što je načelnik rekao stoji, nema nikakvog utjecaja politike na udruge i 

njihove upravne odbore, nitko niti u jednoj udruzi nije smijenjen ili netko postavljen na 

određene funkcije od strane Općine. Može odgovorno reći da od kada su došli na vlast nije 

bilo nikakvog utjecaja politike na rad udruga ili na upravne odbore u udrugama. Politiku ne 

želimo u udrugama i to je osjetljivo pitanje i odlučno odbacuje bilo kakve takve optužbe. Tu 

na sjednici su i članovi udruga iz različitih stranaka po mogu sami reći da li je to tako. 

Podršku Općine ima svaka udruga koja želi raditi. Podrška se udrugama daje u raznim 

oblicima i to kao financijska podrška iz Proračuna, iz vanjskih izvora i kroz nazočnost na 

događanjima koja udruge organiziraju.  

 

D. Kišić – ističe da nikakvog političkog utjecaja na rad udruga nije bilo niti za prijašnje vlasti 

u Općini Maruševec   

 

B. Mavrek – on je bio ponukan za postaviti pitanje zašto što se to mora javno riješiti i reći , da 

to bude javno rečeno i zapisano, a bio je i ponukan time što svi znamo da se KUD-ovi moraju 

obratiti za financijska sredstva i na Županiju i prema državi, i to treba podržati, a ne tu onda 

stvarati problem. Također ako udruga  uspije dobiti sredstva iz drugih izvora ili isto tako ako 

župan koji je iz druge stranke dođe posjetiti događanja te udruge, ne bi se smjelo tu udrugu 

gledati neprijateljski. Sa te strane je prvo potekla priča i onda još iz nekih drugih izvora, pa je 

želio da se to konačno razjasni da ljudi okolo više o tome ne pričaju. 

 

Načelnik – ima osjećaj da neki u KUD-u žele nešto isprovocirati. On je bio na 20-godišnjici 

KUD-a sa županom. Oni koji su bili tamo vidjeli su kako on sa županom komunicira i kakav 

odnos ima on sa županom i župan sa njim. On sa županom nema nikakvih problema. Sve što 

je planirao sa županom u 2018. godini to su i ostvarili. Zato ne želi da se šire lažne priče. Što 

se tiče prikupljanja financijskih sredstava iz drugih izvora i za KUD i za bilo koju drugu 

udrugu, on to prvi podržava i tako udruge i trebaju funkcionirati. Zamjenik načelnika je prvi 

zvao KUD da se prijave na natječaj Ministarstva kulture za sredstva, ali su oni to odbili uz 

obrazloženje da su prijavili projekt Varaždinskoj županiji. To nema nikakve veze sa prijavom 

na Ministarstvo kulture jer projekte treba prijavljivati na sve natječaje. Mi se prijavljujemo na 

sve natječaje bez obzira na visinu sredstava. Oni su odbili prijaviti projekt za Ministarstvo 

kulture. Zamjenik načelnika ih je također zvao da idu u Zagreb u Lisinski na Dane kajkavaca i 

to su isto odbili. Niz stvari želimo realizirati i tražimo suradnju sa svim udrugama. Uskoro će 

se u Općini osnovati još jedna udruga, pitali su da li mogu registrirati udrugu, odgovorili smo 

im zašto ne, jer želimo podržati sve koji žele raditi. Ali definitivno te stvari se ne smiju 

koristiti u dnevno političke svrhe.  
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B. Mavrek – pitanja nisu potekla od uprave KUD-a nego od roditelja koji voze djecu. Svaki 

roditelj je postavio neku svoju priču i zato želi da roditelji pročitaju sada ovo očitovanje i da 

više ne bude raznih priča od roditelja koji voze djecu, tako da više nema natezanja.  

 

Načelnik – u Općini Maruševec postoje načelnik, zamjenik načelnika i predsjednik Općinskog 

vijeća. On nije mogao doći na skupštinu KUD-a jer je imao županijsku skupštinu i došao je 

zamjenik načelnika kao predstavnik Općine. On i Mario nisu mogli zbog ranije dogovorenih 

obaveza doći na priredbu Popijevku ti dam, ali je bio tamo predsjednik Općinskog vijeća kao 

predstavnik Općine i on ne vidi zašto se tu stvara problem. Mogli su biti svi tri, mogao je biti 

jedan, a moglo je biti da ne dođe nitko. Isto tako na Danima folklora u nekom periodu će 

možda biti svi tri, a možda nekada bude samo jedan od njih, ali ne treba od toga stvarati 

problem. Ako roditelji imaju nešto za pitati, on je spreman doći tamo, napraviti sastanak i 

odgovoriti im na sva pitanja. Vi ste isto vijećnik Općinskog vijeća i trebate zastupati interese 

Općine i Općinskog vijeća i dati roditeljima odgovore na takva pitanja. 

 

D. Kišić – pitanje stambene zone Donje Ladanje,  ima informaciju da je to u visokoj fazi, moli 

informaciju kakva je tu situacija i ujedno dalje pitanje vezano uz realizaciju stambene zone 

Jurketinec, tu je bilo nešto zastalo, kako se to planira dalje. 

Načelnik - Stambena zona D. Ladanje je pred dobivanjem građevinske dozvole, kada se vrati 

gđa. Bedenicki, kroz dva tjedna ova zona bi trebala dobiti građevinsku dozvolu i kroz godinu 

dana kreće realizacija. Pripremni dijelovi za Stambenu zonu Jurketinec bili su odrađeni prije 

početka izrade 3. Izmjena i dopuna PPUO Maruševec i nakon što danas Općinsko vijeće 

izglasa 3. Izmjene i dopune PPUO Maruševec aktivnosti vezane uz Stambenu zonu Jurketinec 

mogu se dalje nastaviti. Nakon donošenja Izmjena i dopuna PPUO Maruševec godinu dana bi 

trebalo da se sve posloži. 

 

T. Korpar – ima pitanje vezano uz rekonstrukciju igrališta u D. Ladanju. Danas je objavljena 

vijest da ćemo dobiti sredstva LAG-a za sufinanciranje, pa pita kada će uređenje igrališta biti 

gotovo i da li će sredstva koja su osigurana u Proračunu od strane Općine Maruševec i 

sredstva LAG-a biti dovoljna da se investicija završi do kraja. 

 

Načelnik – 30.06.2019.g.  je otvorenje igrališta. Mi smo od LAG-a dobili odobrena sredstva i 

30.06. je rok izvođaču da nam preda igralište. Već kruže razne priče oko uređenja igrališta, ali 

do 30.06.2019. je rok za završetak radova.  Do tada već tri puta treba biti posijana trava i 

igralište spremno za korištenje.  

 

T. Korpar – vidimo iz iskazanog interesa građana da je sve veći interes za praćenje sjednica 

Općinskog vijeća, tako da bi možda bilo dobro da se uvede  live prijenos sjednica, da li se 

možda o tome razmišlja 

 

Predsjednik J. Špoljar – mora izvijestiti vijećnike da je bilo 8 zainteresiranih i prijavljenih 

građana  za praćenje 15. sjednice Općinskog vijeća.  U skladu sa Poslovnikom Općinskog 

vijeća, a s obzirom na ograničen broj mjesta, u dogovoru sa načelnikom za 5 je odobreno 

prisustvovanje sjednici, a tri smo morali odbiti  

 

Zamjenik načelnika –  razgovarali smo o tome kako približiti rad Općinskog vijeća našim 

mještanima, ali postoje stvari koje treba prije riješiti, a jedna od toga je šira dostupnost brzom 

internetu, koja trenutno nije zadovoljavajuća na području cijele Općine. Jučer smo opet 

prijavili projekt za brzi Internet. 99% je uvjeren da ćemo ovaj puta proći. Radi se o sredstvima 

od 15.000 EUR-a za koje se nada da ćemo dobiti, a koje bi uložili u antene i informacijsku 
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opremu sa kojima bi dobili brži Internet. U suradnji sa PP Ivanec u dogovoru smo za postavu 

web kamera sa kojima bi pokušali smanjiti stopu kriminaliteta. Načelno live prijenos sjednica 

da, ali kroz neko vrijeme kada se za to ispune preduvjeti. 

 

M. Fatiga – most kod dvorca je u lošem stanju. Graba je pod ingerencijom Hrvatskim voda, a 

cestu koristi Pongratz i naši stanovnici. Interesira ga sama procedura te sanacije Da li će to 

pasti samo na teret Općine ili će i tko drugi to sufinancirati. 

Načelnik – naša je nerazvrstana cesta, a kanal je od Hrvatskih voda.  170.000 kn je 

procijenjena vrijednost za izgradnju mosta i asfaltiranje tog dijela i to ide 50% od Hrvatskih 

voda i 50% od Općine. Svi normalni izvođači koje mogu angažirati Hrvatske vode to mogu 

odraditi tek u 7. Mjesecu, a most je u katastrofalnom stanju i to treba hitno odraditi da se 

nešto ne dogodi. Dobili smo jedinu ponudu iz Međimurja, ali ona iznosi 250.000 kuna i to je 

neprihvatljivo. Izvođači Hrvatskih voda su prekapacitirani i trenutno se traži izvođač. Ne 

možemo platiti više nego radovi vrijede, a most moramo napraviti u roku od mjesec dana 

 

M. Fatiga – ima upit od stanovnika uz cestu koja vodi prema groblju, mole da se stavi 

ogledalo na izlazu na cestu zbog opasnosti. 

Načelnik – ogledalo se može postaviti u suradnji sa Županijskom upravom za ceste. 

 

V. Bahun – predložio bi da se jedno ogledalo stavi kod Adventističkog učilišta u Maruševcu. 

Kad se tamo izlazi  van ne vidi se zbog seče tko ti dolazi sa lijeve strane.  

Načelnik – na Vijeću za prevenciju prije dva tjedna gospođi Porobija upućeni su zahtjevi 

vezani uz djecu na to cesti i za kresanje živice. Cesta po kojoj se izlazi sada van je njihov 

posjed. Cesta sada prolazi kroz njihovu dvorište i to se mora izmjestiti. U planu je bilo da će 

se naša postojeća cesta produžiti dolje i mi to ove godine moramo napraviti. Cesta je 

prijavljena na natječaj  Rečeno im je da oni neka uklone seču i oni će to odraditi i ako treba 

onda će ići ogledalo. 

 

V. Bahun - ova voda koja ide od žutog puta u Donjem Ladanju je problem jer nikako da se ta  

voda regulira jer ona ne ide po kanalu nego kompletno sva ide k njegovom susjedu, koji mora 

na cestu staviti i trokut u takvim situacijama. Treba da se ta graba sredi. 

Načelnik – možemo se sutra ujutro naći gore i da predložite rješenje te odvodnje jer trenutno 

to rješenje ne vidim. Sada ako se sa projektom oborinske odvodnje riješi oborinska odvodnja 

za tu ulicu i to će se riješiti, projekt je težak 1.500.000 kuna i to je trenutno jedino rješenje. 

Ovaj problem ne može se riješiti parcijalno nego za cijelu ulicu. 

 

V. Bahun – neke općine su smanjile prirez, a neke su ga ukinule, kako bi bilo da mi 

razmislimo o ukidanju tog prireza. 

Načelnik – nitko ga nije ukinuo, neki ga nisu ni imali, nema ga samo Jalžabet. Intencija 

države je da se ide na maksimalni prirez zbog decentralizacije. Ne razmišlja u ovome trenutku 

o ukidanju prireza jer mi imamo najnižu stopu od 5%.  Niti će građani puno dobiti njegovim 

ukidanjem, a niti Općina, ali bi bio veliki problem ako bi mi najprije ukinuli prirez, a onda 

prema zakonskim intencijama morali uvesti maksimalni prirez. Vidjeti ćemo kako će se to 

dalje razvijati. 

 

J. Vrbanec – da li se planirao popravak javne rasvjete, jer na dosta velike udaljenosti nema 

javne rasvjete. 

 Načelnik - Prijavljen je projekt javne rasvjete u vrijednosti 600.000 kuna  Ministarstvu 

graditeljstva i prostornog uređenja, a odluka o odobrenju trebala bi doći ovih dana. Imamo 

novi Zakon o štetnosti rasvjete koji je na snazi od 1.4., a prema kojem se moramo posložiti i 
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koji će nas malo kočiti. Moramo se spustiti na 3 kelvina. Sva postojeća rasvjeta mora se 

zamijeniti u roku 12 godina od donošenja Uredbe. To je najrigorozniji zakon u Europi koji 

smo mi donijeli. Imamo više poteza trenutno sa premalo lampi, ali led lampu nema smisla 

stavljati na drvene stupove. Mi smo u pregovorima sa Elektrom u vezi rekonstrukcije el.mreže 

na području Općine Maruševec, a sve bi to trebalo krenuti unutar mjesec-dva. 

 

 

Predsjednik je za sjednicu predložio dopunu dnevnog reda točkom 18. Donošenje Odluke o 

izmjenama i dopunama Odluke o raspolaganju nekretninama u vlasništvu Općine Maruševec 

 

Općinsko vijeće jednoglasno je prihvatilo predloženu dopunu dnevnog reda. 

 

 

Predsjednik je za sjednicu predložio slijedeći 

 

                                                                 DNEVNI RED 

 

1. Pitanja i prijedlozi vijećnika 

2. Usvajanje zapisnika sa 14. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 31. 

siječnja 2019.g. 

3. Donošenje Odluke o donošenju 3. Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine 

Maruševec 

4. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Proračuna Općine Maruševec 

za 2018. godinu 

5. Izvješće općinskog načelnika o korištenju proračunske zalihe Proračuna Općine 

Maruševec u razdoblju od 01.07. – 31.12.2018. godine 

6. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu općinskog načelnika za razdoblje od 

01.07.2018. – 31.12.2018.g. 

7. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća općinskog načelnika o realizaciji Programa 

gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za razdoblje 2018. godine 

8. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća općinskog načelnika o realizaciji Programa 

održavanja komunalne infrastrukture i raspodjele sredstava komunalne naknade za 

2018. godinu 

9. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o utrošku sredstava Programa naknade za 

zadržavanje nezakonito izgrađene zgrade u prostoru za 2018. godinu 

10. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom 

Općine Maruševec za 2018. godinu 

11. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o lokacijama i količinama odbačenog 

otpada, troškovima uklanjanja odbačenog otpada i provedbi mjera za sprječavanje 

nepropisnog odbacivanja otpada te mjera za uklanjanje otpada Općine Maruševec za 

2018. godinu 

12. Donošenje Odluke o provedbi posebnih mjera sprječavanja odbacivanja otpada Općine 

Maruševec za 2019. godinu 

13. Donošenje Odluke o dobitnicima javnih priznanja Općine Maruševec u 2019. godini 

14. Donošenje Zaključka o oslobađanju operativnih vatrogasaca Vatrogasne zajednice 

Općine Maruševec od plaćanja komunalne naknade za 2019. godinu 

15. Razmatranje zahtjeva KTD d.o.o. za  iz Grede 187 za djelomično oslobođenje od 

obveze plaćanja komunalnog doprinosa za izgradnju dječjeg vrtića 

16. Donošenje Odluke o davanju prethodne suglasnosti Dimax-u j.d.o.o. iz Varaždina, M. 

Krleže ½  na Opće uvjete isporuke komunalne usluge obavljanja dimnjačarskih poslova 
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17. Donošenje Odluke o sklapanju ugovora sa PLINACRO d.o.o. iz Zagreba o osnivanju 

prava stvarne služnosti za izgradnju Magistralnog plinovoda Varaždin I – Cerje Tužno 

DN 150/50 

 

 

Općinsko vijeće jednoglasno je prihvatilo predloženi dnevni red sa usvojenom dopunom.  

 

 

 

 

Točka 2. 

Primjedbi na zapisnik sa 14. sjednice Općinskog vijeća nije bilo. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

                                                     ZAKLJUČAK 

Usvaja se zapisnik sa 14. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 31. siječnja 

2019. godine. 

   

 

                                       

Točka 3. 

Načelnik je obrazložio prijedlog Odluke o 3. izmjenama i dopunama Prostornog plana 

uređenja Općine Maruševec. Samo jedan zahtjev za uvrštenje u građevinsko područje je 

odbijen i to u Cerju Nebjse ispod klizišta jer čestica nema uvjete da bude građevinsko 

zemljište. Uklonjene su u Prostornom planu sve utvrđene nelogičnosti, ukinute su obveze 

izrade UPU-a za malene površine za koje nema zakonske obaveze, također je ukinuta obveza 

izrade UPU-a za zemljište na kojem se planira izgradnja kulturnog centra Općine Maruševec. 

 

B. Mavrek – da li eksploatacijsko polje Ciglane Cerje Tužno isto ulazi u Prostorni plan  

Načelnik – eksploatacijsko polje Ciglane Cerje Tužno rješava se posebnim rješenjem koje 

Ciglana mora ishoditi u zakonom propisanom postupku, a u Prostorni plan ucrtava se samo 

eksploatacijsko polje za koje Ciglana ima ishođene rješenje i to u granicama utvrđenim u 

rješenju, odnosno odobrenju  

 

D. Kišić – zamolio je obrazloženje na što se odnosi izgradnja nove retencije Grabušnica i na 

što se odnose dopune za farme 

 

Načelnik to će se raditi samo jedna brana u Grabušnici gdje će se zaustaviti voda prilikom 

većih vodostaja da se spriječi daljnje poplavljivanje, a za farme smo na zahtjev Vindije radili 

određene izmjene, oni su tražili više stvari, neke smo ostavili, a neki zahtjevi su odbijeni.. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

                                                              ODLUKU 

                                       O DONOŠENJU 3. IZMJENA I DOPUNA 

                     PROSTORNOG PLANA UREĐENJA OPĆINE MARUŠEVEC 
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Točka 4. 

Načelnik je obrazložio Izvješće o izvršenju Proračuna Općine Maruševec za 2018. godinu. 

Istaknuo je da je ostavljena rezerva sredstava za početak sanacije prometnica nakon 

aglomeracije i to za onaj dio gdje smo u prvoj fazi trebali imati sufinanciranje. Načelnik 

Općine Vidovec i on lani su sa Hrvatskim vodama i Varkom-om krenuli u 4. mjesecu u 

pregovore i uspjeli su dobiti da se u onih 10% nepredviđenih troškova od 2,9 milijuna  

realizira sanacija prometnica. Sa ovim novcima možemo sada napraviti Selnik odvodnju i 

cestu kod škole u Čalincu. Još uvijek to nije službeno potvrđeno ali nadamo se da će to biti 

tako kako je dogovoreno . 

J. Vrbanec – kod ovog plaćanje naknade za eksploatacije mineralnih sirovina samo 11% je 

naplaćeno od planiranog. Interesira ga da li se tu nešto zakonski mijenjalo u obračunu 

naknade ili je neki drugi razlog što se tako malo sredstava u odnosu na planirano naplatilo. 

Načelnik – Zakon se nije mijenjao vezano uz naknadu za eksploataciju mineralnih sirovina. 

Ciglana plaća najprije fiksni dio naknade od 50 i nešto tisuća kuna, a nakon toga ide obračun 

od strane Porezne uprave i po tome onda naknadno plaćaju. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

 

Z  A  K  L  J  U  Č  A  K 

o prihvaćanju Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna 

Općine Maruševec za 2018. godinu 

I 

Prihvaća se Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Maruševec za 2018. godinu. 

 

II 

Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Maruševec za 2018. godinu i Tablični dio 

izvještaja o izvršenju Proračuna Općine Maruševec za 2018. godinu čine sastavni dio ovog 

Zaključka. 

 

III 

Višak prihoda nad rashodima u iznosu od =2.774.341,02  kuna koristiti će se za podmirenje 

tekućih izdataka  Proračuna Općine Maruševec u 2019. godini. 

 

IV 

Ovaj Zaključak stupa na snagu osmog dana od dana objave u „Službenom vjesniku 

Varaždinske županije“. 

 

 

Točka 5. 

Načelnik je obrazložio Izvješće o korištenju proračunske zalihe Proračuna Općine Maruševec 

u razdbolju od 01.07. – 31.12.2018.g. 

D. Kišić -  koliko je staračkih domaćinstava oslobođeno od plaćanja odvoza smeća, a za koje 

sada Općina  Ivkomu plaća odvoz smeća 

Načelnik – to je u prosjeku stotinjak domaćinstava, taj broj varira iz mjeseca u mjesec za 

otprilike dva domaćinstva 

D. Kišić – gdje je završila zdjela za kardinala, budući da je nije mogao nositi na avion 

Načelnik – zdjela je završila kod našeg veličasnoga, po želji kardinala jer je rekao  kardinal 

neka se u crkvi postavi. Još nije postavljena u crkvi, ali je poslikana i poslana kardinalu. 
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Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

                                                               ZAKLJUČAK 

                                                                            I 

Prihvaća se Izvješće općinskog načelnika o utrošku sredstava proračunske zalihe Proračuna 

Općine Maruševec u razdoblju od 01.07. – 31.12.2018. godine. 

 

                                                                          II 

Izvješće iz točke I sastavni je dio ovog Zaključka.                                    

 

 

 

Točka 6. 

Načelnik je obrazložio Izvješće o svome radu za razdoblje od 01.07.2018. – 31.12.2018. 

godine. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

                                                    

ZAKLJUČAK 

I 

Prihvaća se Izvješće o radu općinskog načelnika Općine Maruševec za razdoblje od 01. srpnja 

2018. do  31. prosinca 2018. godine 

 

II 

Izvješće iz točke I sastavni je dio ovog Zaključka. 

 

 

 

Točka 7. 

Načelnik je podnio Izvješće o realizaciji Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za razdoblje 2018. godine. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

ZAKLJUČAK 

I 

Prihvaća se Izvješće Općinskog načelnika Općine Maruševec o realizaciji Programa gradnje 

objekata i uređaja komunalne infrastrukture za razdoblje 2018. godine. 

 

II 

Izvješće iz točke I sastavni je dio ovog Zaključka. 

 

 

 

Točka 8. 

Načelnik je obrazložio Izvješće o realizaciji Programa održavanja komunalne infrastrukture i 

raspodjele sredstava komunalne naknade. Istaknuo je da Općina Maruševec bod komunalne 

naknade nije dizala, ali se kao što je na sjednici Općinskog vijeća bilo dogovoreno krenulo sa 

kontrolom i izmjerom površina stambenog prostora kako bi se utvrdile stvarne površine i 

ažurirala evidencija obveznika plaćanja komunalne naknade. Upravo smo u fazi pilot 
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mjerenja za naselja Čalinec, Kapelec i Maruševec. Angažirana je stručna vanjska ovlaštena 

firma i na ta tri mjesta trenutno rade probna mjerenja da vidimo kolika je razlika u 

kvadraturama i da li idemo dalje u mjerenja ili ne. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

                                                          ZAKLJUČAK 

                                                                    I 

Prihvaća se Izvješće Općinskog načelnika Općine Maruševec o realizaciji Programa 

održavanja komunalne infrastrukture i raspodjele sredstava komunalne naknade za razdoblje 

2018. godine. 

 

                                                                   II 

Izvješće iz točke I sastavni je dio ovog Zaključka. 

 

 

 

 

Točka 9. 

Načelnik je obrazložio Izvješće o utrošku sredstava Programa naknade za zadržavanje 

nezakonito izgrađene zgrade u prostoru za 2018. godinu. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

                                                               ZAKLJUČAK 

                                                                         I 

Prihavaća se Izvješće općinskog načelnika Općine Maruševec o utrošku sredstava iz 

Programa naknade za zadržavanje nezakonito izgrađene zgrade u prostoru za 2018. godinu. 

 

II 

Izvješće iz točke I sastavni je dio ovog Zaključka. 

 

 

 

Točka 10. 

D. Korpar  obrazložila je Izvješće o provedbi Plana gospodarenja otpadom Općine Maruševec 

za 2018. godinu 

B. Mavrek – što je sa onim domaćinstvima koja još nemaju kantu i što ako netko želi kantu za 

biootpad 

Načelnik – one koji još nemaju kantu naš komunalni redar već rješava u suradnji sa Ivkomom. 

Kantu za biootpad na području naše Općine koristi samo jedno domaćinstvo, a ako netko želi 

takvu kantu može je preuzeti u Ivkom-u ali to se još posebno plaća. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

Z A K L J U Č A K 

I 

Općinsko vijeće Općine Maruševec  prihvaća Izvješće o provedbi Plana gospodarenja 

otpadom Općine Maruševec za 2018. godinu. 
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II 

Nalaže se  Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Maruševec da Izvješće o provedbi Plana 

gospodarenja otpadom Općine Maruševec za 2018. godinu zajedno sa ovim Zaključkom 

dostavi  Upravnom odjelu za prostorno uređenje, graditeljstvo i zaštitu okoliša Varaždinske 

županije. 

 

III 

Ovaj Zaključak objaviti će se u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“. 

 

 

 Točka 11. 

D. Korpar obrazložila je Izvješće o lokacijama i količinama odbačenog otpada, troškovima 

uklanjanja odbačenog otpada i provedbi mjera za sprječavanje nepropisnog odbacivanja 

otpada te mjera za uklanjanje otpada Općine Maruševec za 2018. godinu 

 

T. Korpar – da li su propisane kakve kazne za počinitelje za koje se utvrdi da su na 

nedozvoljena mjesta odbacivali otpad. 

D. Korpar – odgovorila je da su Odlukom o komunalnom redu na području Općine Maruševec 

propisane kazne za takve prekršaje i svi počinitelji koje se zatekne u nepropisnom 

odbacivanju otpada ili za koje se naknadno utvrdi da su nepropisno odbacivali otpad dobivaju 

prekršajne prijave i novčane kazne od komunalnog redara. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o lokacijama i količinama odbačenog otpada, troškovima 

uklanjanja odbačenog otpada i provedbi mjera za sprječavanje nepropisnog 

odbacivanja otpada te mjera za uklanjanje otpada Općine Maruševec za 2018. godinu 

 

                                                              I. 

Općinsko vijeće Općine Maruševec prihvaća Izvješće o lokacijama i količinama odbačenog 

otpada, troškovima uklanjanja odbačenog otpada i provedbi mjera za sprječavanje 

nepropisnog odbacivanja otpada te mjera za uklanjanje otpada Općine Maruševec za 2018. 

godinu. 

II. 

Ovaj Zaključak objavit će se u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“. 

 

 

 

 Točka 12. 

D. Korpar obrazložila je prijedlog Odluke o provedbi posebnih mjera sprječavanja 

odbacivanja otpada Općine Maruševec za 2019. godinu 

Načelnik – uz mjere navedene u prijedlogu Odluke postaviti će se i kamere na stupove, koje 

će se kasnije isplatiti od naplatite kazni od počinitelja. 
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Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

ODLUKU O PROVEDBI POSEBNIH MJERA 

SPRJEČAVANJA ODBACIVANJA OTPADA OPĆINE MARUŠEVEC 

ZA 2019. GODINU 

 

 

  

 Točka 13. 

Načelnik je obrazložio prijedlog Odluke o dobitnicima javnih priznanja Općine Maruševec u 

2019. godini 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

           
           O  D  L  U  K  U 

                       O DOBITNICIMA JAVNIH PRIZNANJA OPĆINE 

                                      MARUŠEVEC U 2019. GODINI 

 

Članak 1. 

Ovom Odlukom određuju se dobitnici javnih priznanja Općine Maruševec u 2019. godini. 

 

                                                                   Članak 2. 
Plaketa Općine Maruševec dodjeljuje se: 

  

      -   NOGOMETNOM KLUBU „OMLADINAC“ JURKETINEC  – za 40. godišnjicu 

          postajanja i izniman doprinos razvoju sporta na području Općine Maruševec; 

      -   djelatnicama Jedinstvenog upravnog odjela Općine Maruševec: 

          mr. ANICI VINCEK, dipl.oec. 

          DRAGICI KORPAR, mag. oec. i 

          JADRANKI PEHARDA  

          - za 25. godina neprekidnog rada u Općini Maruševec i doprinos razvoju i napretku  

          Općine Maruševec; 

     -   STJEPANU MARTINČEVIĆ  iz Brodarevca 28 – za trajan doprinos obrani i stvaranju  

          samostalne Republike Hrvatske. 

 

   Članak 3. 
Zahvalnicu Općine Maruševec primaju: 

UČENICI OSNOVNE ŠKOLE „G. KRKLEC“ MARUŠEVEC ZA OSVOJENA 1. – 3. 

MJESTA NA ŽUPANIJSKIM NATJECANJIMA I SUDJELOVANJU NA DRŽAVNIM 

NATJECANJIMA: 

Martina Hanžek, Luka Kolenko, Marin Lazar, Ivona Došen, košarkaška ekipa i ekipa iz 

badminton  iz Osnovne škole „G. Krklec“ Maruševec, Vjeko Hrgarek, Tin Šprem, Emanuel 

Conar, David Kelemen, Lucija Prekupec, ženska i muška šahovska ekipa iz Područne škole 

Druškovec, Lucija Posavec, Paula Jambrešić i Ivančica Bahun. 

 

Članak 4. 
Javna priznanja utvrđena ovom Odlukom izraditi će se u obliku utvrđenom Odlukom o javnim 

priznanjima Općine Maruševec, a uručiti će se dobitnicima na svečanoj sjednici prigodom 

Dana Općine Maruševec. 
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Članak 5. 

Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 

 

 

Točka 14. 

Načelnik - Općinsko vijeće na svojoj sjednici donijelo je Odluku o komunalnoj naknadi 

Općine Maruševec kojom se svake godine na zahtjev Vatrogasne zajednice Općine 

Maruševec oslobađa od plaćanja komunalne naknade 35 operativnih vatrogasaca Vatrogasne 

zajednice Općine Maruševec. Pred Vama je prijedlog odluke o oslobađanju 15 operativnih 

vatrogasaca iz DVD-a Ladanje Donje za koje nam je zahtjev i spisak dostavila Vatrogasna 

zajednica Općine Maruševec od koje smo te podatke tražili. Uz put smo dobili dopis DVD-a 

Maruševec sa sugestijama da Općinsko vijeće Općine Maruševec mijenja svoju Odluku o 

komunalnoj naknadi. To ne bi želio komentirati jer se na taj način ne želi dopisivati. 

 

V. Bahun u Ladanju ima dosta članova koji nisu operativci, a puno rade i nisu na spisku za 

oslobođenje i bilo bi dobro da ih se oslobodi od plaćanja komunalne naknade. 

 

Načelnik –  Ono što je praksa naša i praksa drugih Općina za oslobođenje je kriterij status 

operativnog vatrogasca, druge Općine imaju i rigoroznije kriterije za oslobođenje od plaćanja 

komunalne naknade tako da uvjete za oslobođenje vežu i uz broj intervencija u kojima je 

vatrogasac sudjelovao. Ako je netko operativni vatrogasac onda mora za to ispuniti i određene 

uvjete, on je morao za to proći određenu obuku, proći liječnički pregled, tako da je uvijek 

spreman za intervenciju. Bilo bi dobro da tokom godine uopće nema intervencija za gašenje 

požara u kojima bi morali vatrogasci sudjelovati, ali smatra da je to realan kriterij za 

oslobađanje od plaćanja komunalne naknade po kojem se moramo rukovoditi. 

 

V. Bahun – ima tamo u Donjem Ladanju vatrogasac Benčić koji radi više od bilo kojeg 

drugog vatrogasca, on ima preko sebe obuku djece i stvarno se trudi, bilo bi dobro ako je 

moguće da se i njega uvrsti na spisak za oslobođenje. 

 

Načelnik –  mi smo tražili popis od Vatrogasne zajednice i ono što nam je Vatrogasna 

zajednica dostavila, taj spisak smo dostavili vijećnicima, a to tko koliko radi to članovi 

moraju riješiti unutar Vatrogasne zajednice. Svakog vatrogasca za kojeg bude Vatrogasna 

zajednica dostavila podatke može ga se nadalje tokom godine osloboditi. 

  

J. Vrbanec – smatra da tu Vatrogasna zajednica nije dobro odradila posao. Ovo se već drugi 

puta našlo tu. Salže se da nije naše da tu utvrđujemo sada na Općinskom vijeću koliko koji 

vatrogasac radi. Vatrogasna zajednica je ta koja je za to mjerodavna. Odmah na početku je 

došlo do krivog spoja i to nije odrađeno kako treba. Možemo se djelomično složiti sa time da 

Maruševec tu napominje da lani nisu imali niti jedan požar, te da operativci nisu taj jedan dio 

odradili. Tu se postavlja pitanje da li je sada moralnije jednostavno napravi spisak operativaca 

i osloboditi ih bez obzira da li su bili aktivni ili ne, ili treba ići neka druga varijanta. Ne veli 

da je dobra ova tu varijanta koja se  predlaže na ovakav način, ali opet to sad ispada da imamo 

dva  društva u Općini i ne možemo se dogovoriti jednu stvar koja mora biti rezultat dogovora. 

Mi tu ne možemo raspravljati da li je netko zavrijedio da bude oslobođen ili ne jer te ljude niti 

poznajemo, niti znamo tko od njih što radi. 

 

Načelnik – Općinsko vijeće nema o tome što raspravlja On isto ne me može govoriti tko 

zavrjeđuje biti oslobođen, a tko ne .  Ono što nam Vatrogasna zajednica bude dostavila to 

ćemo mi staviti na dnevni red.  Općinsko vijeće je donijelo odluku da se oslobađaju operativni 
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vatrogasci.  Da li je status operativni vatrogasca onaj tko nešto radi u DVD-u ili onaj tko ima 

liječnički pregled i ostalo, to treba znati Vatrogasna zajednica. Onda smo trebali prije mjesec 

dana donijeti odluku da oslobađamo sve vatrogasce. Ono što budemo od Vatrogasne zajednice 

dobili to budemo oslobodili. 

 

D. Kišić – slaže se u potpunosti sa konstatacijama koje je iznio načelnik, nije umjesno da se 

mi miješamo u rad Vatrogasne zajednice i raspravljamo o tome tko tamo koliko radi, ali očito 

nešto ne funkcionira u Vatrogasnoj zajednici onako kako bi trebalo. To trebaju članovi 

Vatrogasne zajednice raščistiti sami unutar Vatrogasne zajednice.  

  

Načelnik – mi smo zatražili od Vatrogasne zajednice popis operativnih vatrogasaca i to je to. 

Sada su dostavili 15, neka drugi puta dostave ostalih 20 i njih ćemo ih dalje osloboditi, ali to 

neka riješe unutar Vatrogasne zajednice. Dopisivanje između DVD-a jednog i drugog i 

Vatrogasne zajednice nije u njegovoj nadležnosti i to neka se njemu više ne šalje jer to njega 

ne interesira. Njega interesira operativnost jednoga i drugog DVD-a, a njihovo dopisivanje 

nije u nadležnosti Općine i tu neka se Općina Maruševec više ne miješa. 

 

Ž. Krobot – zna da u DVD-u Donje Ladanje ima sigurno 20-tak ljudi koji nisu nikada bili 

operativni vatrogasci, a puno rade u DVD-u i ne vidi kriterij po kojem bi se sada nekoga od 

njih moglo izdvojiti i odrediti da on ispunjava uvjete za oslobođenje od plaćanja komunalne 

naknade, a drugi ne, a svi godinama rade i trude se. 

 

J. Špoljar – Odluka o komunalnoj naknadi koju je Općinsko vijeće donijelo 31. siječnja ove 

godine je jasna i koncizna i jasno govori tko može biti oslobođen od plaćanja komunalne 

naknade. 

 

 

 Općinsko vijeće sa 12 glasova za i 1 suzdržan donosi 

 

ZAKLJUČAK 

I 

Komunalne naknade za 2019. godinu u potpunosti se oslobađa 15 operativnih vatrogasca iz 

Vatrogasne zajednice Općine Maruševec, odnosno nositelja zajedničkog domaćinstva u kojem 

žive operativni vatrogasci, a prema spisku dostavljenom od Vatrogasne zajednice Općine 

Maruševec koji se nalazi u prilogu ovog Zaključka i čini njegov sastavni dio. 

II 

Ovlašćuje se Jedinstveni upravni odjel Općine Maruševec da provede oslobođenje iz točke I 

ovog Zaključka u knjigovodstvenim evidencijama Proračuna Općine Maruševec za 2019. 

godinu. 

 

 

 

Točka 15. 

Načelnik – pred vijećnicima je prijedlog KTD-a d.o.o. iz Grede 187 za djelomično 

oslobođenje od obveze plaćanja komunalnog doprinosa za izgradnju dječjeg vrtića. Ističe da 

nije davao nikakav prijedlog za postotak oslobođenja, neka Općinsko vijeće samo odluči koji 

će to postotak biti. Za prvu izgradnju bili su oslobođeni 50% obveze komunalnog doprinosa. 

D. Kišić – daje prijedlog da se investitor KTD d.o.o.  oslobodi 50% obveze plaćanja 

komunalnog doprinosa, kao i do sada. 
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Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

                                                 Z A K L J U Č A K 
                                                         I 

KTD d.o.o. iz Grede 187 oslobađa se kao investitor rekonstrukcije (dogradnje) postojeće 

građevine 2. skupine, javne i društvene namjene (predškolska ustanova) dječji vrtić na 

postojećoj građevnoj čestici čkbr. 2411/1 u k.o. Čalinec u naselju Bikovec, Bikovec 91 - 

poslovnog prostora od interesa za Općinu Maruševec plaćanja 50% izračunatog komunalnog 

doprinosa. 

 

                                                                  II 

Ovlašćuje se Jedinstveni upravni odjel Općine Maruševec, da sukladno točki I ovog Zaključka 

izda KTD-u d.o.o. iz Grede 187 rješenje o obvezi plaćanja komunalnog doprinosa za  

rekonstrukciju (dogradnju) postojeće građevine 2. skupine, javne i društvene namjene 

(predškolska ustanova) dječji vrtić na postojećoj građevnoj čestici čkbr. 2411/1 u k.o. Čalinec 

u naselju Bikovec, Bikovec 91, umanjeno za 50% utvrđene obveze, sukladno točki I ovog 

Zaključka. 

                                                                  III 

Zaključak stupa na snagu danom donošenja. 

 

 

 

Točka 16. 

D. Korpar obrazložila je zahtjev Dimax-a j.d.o.o. iz Varaždina za davanje prethodne 

suglasnosti na Opće uvjete isporuke komunalne usluge obavljanja dimnjačarskih poslova na 

području Općine Maruševec  

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

ODLUKU  

o davanju prethodne suglasnosti na 

Opće uvjete isporuke komunalne usluge obavljanja dimnjačarskih poslova 

 

Članak 1. 

Ovom Odlukom daje se prethodna suglasnost na Opće uvjete isporuke komunalne usluge 

obavljanja dimnjačarskih poslova isporučitelju komunalne usluge trgovačkom društvu Dimax 

j.d.o.o. iz Varaždina, M.  Krleže ½. 

Članak 2. 

Opći uvjeti isporuke komunalne usluge obavljanja dimnjačarskih poslova sastavni su dio ove 

Odluke. 

 Točka 3. 

Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u „Službenom vjesniku Varaždinske 

županije“. 

 

 

 

Točka 17. 

D. Korpar obrazložila je prijedlog Plinacra d.o.o. iz Zagreba za zaključenje ugovora o 

osnivanju prava stvarne služnosti za izgradnju Magistralnog plinovoda Varaždin I – Cerje 

Tužno DN 150/50 



 

15 

 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

ODLUKU  

o sklapanju Ugovora o osnivanju prava stvarne služnosti 

 

Članak 1. 

Općinsko vijeće Općine Maruševec ovlašćuje općinskog načelnika da u ime Općine 

Maruševec sa PLINACRO d.o.o. iz Zagreba, Savska cesta 88a  sklopi Ugovor o osnivanju 

prava stvarne služnosti za izgradnju Magistralnog plinovoda Varaždin I  - Cerje Tužno DN 

150/50.. 

Članak 2. 

Ugovorom iz članka 1. u korist PLINACRO d.o.o. iz Zagreba, Savska cesta 88a  osniva se 

pravo stvarne služnosti za izgradnju Magistralnog plinovoda Varaždin I – Cerje Tužno DN 

150/50 na nekretninama u vlasništvu Općine Maruševec u k.o. Druškovec   oznake zk.č.br. 

1795/12 i 1840 upisanim u zk.ul.br. 4253 i  zk.č.br. 1836, upisanoj u zk.ul.br. 4380. 

 

Članak 3. 

Pravo služnosti na nekretninama iz članka 2. ove Odluke osniva se na vrijeme dok traje 

potreba za postojanjem istog. 

Članak 4. 

Ugovorne strane suglasno utvrđuju da se  za pravo služnosti na nekretninama iz članka 2. ove 

Odluke ne plaća naknada za služnost temeljem odredbi Zakona o uređivanju 

imovinskopravnih odnosa u svrhu izgradnje infrastrukturnih građevina (Narodne novine broj 

80/11).   

 Točka 5. 

Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 

 

 

Točka 18. 

 

Načelnik je obrazložio da su sve jedinice lokalne samouprave dužne regulirati naplaćivanje 

privremenog korištenja društvenih domova, a budući da u Općini Maruševec to do sada nije 

bilo riješeno za sve društvene domove, mora se donijeti adekvatna odluka kojom će se 

obuhvatiti na isti način svi društveni domovi. 

Predložio je da on kao načelnik donese odluku o visini naknade za korištenje svih  društvenih 

domova na području Općine Maruševec. Korištenje se mora naplaćivati svima, a za korištenje 

društvenih domova sklapati će se sa korisnicima ugovori o korištenju. Svi domovi se 

postupno uređuju, tako da svi budu na raspolaganju za korištenje našim mještanima. Riješeno 

je Cerje Nebojse, Donje Ladanje, Bikovec i Greda. Sada ide Ločnjak, zatim se ide sa 

završetkom preostalih stvari u Jurketinec i nadalje po svim ostalim domovima.  Ovi koji su 

uređeni i dalje će se održavati i dopunjavati sa svim potrebnim investicijama i inventarom. 

Naknada za korištenje društvenih domova iznositi će 300,00 kuna za korisnike iz Općine 

Maruševec, 500,00 kuna za korisnike koji su izvan područja Općine Maruševec, za režije 

plaćao bi se paušal u iznosu od 50,00 kuna. Naknada za korištenje društvenih domova za 

političke stranke iznositi će  50,00 kuna, a  udruge bi za sada bile oslobođene od plaćanja 

naknade. Da bi on kao načelnik mogao donijeti jedinstvenu odluku o visini naknade za 

korištenje svih društvenih domova na području Općine Maruševec potrebno je da Općinsko 

vijeće donese predloženu Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o raspolaganju 

nekretninama u vlasništvu Općine Maruševec kojom bi se izmijenio članak 35.   
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B. Mavrek - Pozdravlja tu odluku. Bilo bi dobro da se odluka o načinu korištenja društvenih 

domova i o visini naknade za korištenje onda i objavi na web stranici Općine Maruševec, 

Radio Max-u i drugim medijima, tako da ljudi budu informirani da mogu društvene domove 

koristiti za pričesti, rođendane i druge proslave, pa da počnu ljudi te društvene domove i 

koristiti jer zato ih i uređujemo da budu svima na raspolaganju. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

ODLUKU 

o izmjenama i dopunama Odluke o raspolaganju nekretninama 

u vlasništvu Općine Maruševec 
 

Članak 1. 

          U Odluci raspolaganju nekretninama u vlasništvu Općine Maruševec („Službeni vjesnik 

Varaždinske županije“, broj 30/15)  članak 35. mijenja se i glasi: 

        „Mjesni odbori obvezuju se voditi brigu o održavanju prostora iz članka 34. ove Odluke 

te načinu njihova korištenja. 

          Prostori koje koriste mjesni odbori mogu se davati na privremeno korištenje u  svrhu 

održavanja predstava, manifestacija, prezentacija, gospodarskih aktivnosti, prigodne prodaje, 

svadbi, krštenja, svete potvrde, svete pričesti, obljetnica i drugih sličnih svečanosti, u trajanju 

do 30 dana. 

          Korištenje prostora za svečanosti (svadba, sv. Potvrda, prva pričest i sl.) i za potrebe 

organiziranja skupova, te godišnjih skupština udruga i političkih stranaka te održavanja 

seminara i predavanja fizičkih i drugih pravnih osoba privremenom korisniku daje se na 

korištenje na 1 ili na 2 dana ovisno o potrebi privremenog korisnika. 

          Za korištenje prostorija na način iz prethodnog stavka plaća se naknada čiju visinu 

svojom odlukom određuje načelnik Općine Maruševec. 

           Naknada iz prethodnog stavka uplaćuje se na žiro račun Općine Maruševec nakon 

sklapanja ugovora o privremenom korištenju prostora. 

           Zakup prostora iz članka 34. ove Odluke na vrijeme duže od 30 dana reguliran je 

posebnom Odlukom o zakupu i kupoprodaji poslovnog prostora u vlasništvu Općine 

Maruševec.“ 

Članak 2. 

          Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u „Službenom vjesniku 

Varaždinske županije“. 

 

 

 

 

 

 

 

Sjednica je završila sa radom u  20:35 sati. 

 

 

    Voditelj zapisnika                                                                                 PREDSJEDNIK 

                                                                                                           OPĆINSKOG VIJEĆA 

_____________________                                                         __________________________                                                     

/Dragica Korpar, mag.oec./                                                                 /Josip Špoljar, oec./ 


